
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szécsény-
Pösténypuszta, Sport tér 1. szám alatti Közösségi Házban, 2013. 
június 18-án megtartott - településrészi közmeghallgatással 
egybekötött - üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester (1650 óráig) 
 5 települési képviselő: 
 Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta alpolgármester, Borda Tamás, Juhász 

Miklós, Makovinyi Sándor, Smelkó István 
 Dr. Bagó József jegyző  
 Laczkó Andrásné rőrgy. Szécsényi Rendőrkapitányság 
 Slezák Zoltán tzls. Szécsényi Rendőrkapitányság 
 Velenczei Norbert ügyvezető, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft.  
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
  
 Közmeghallgatáson megjelent állampolgárok a jelenléti ív szerint 
 

 
Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a képviselő-testület tagjait, jegyző urat, és külön nagy tisztelettel 
köszönti a településrészi közmeghallgatáson megjelent lakókat, valamint a 
közmeghallgatás alkalmából jelenlévő Laczkó Andrásné rendőr őrnagyot, bűnügyi 
osztályvezetőt és Slezák Zoltán törzszászlós urat a Szécsényi Rendőrkapitányság 
részéről. 
Megállapítja, hogy a megjelent 6 fővel a képviselő-testület határozatképes, így az 
ülést, mely egyben közmeghallgatás is lesz, megnyitja (1600 órakor). Antal Ferenc, dr. 
Pintér Sándor és Varga Béla képviselő urak igazoltan vannak távol.  
Kéri, hogy a meghívóban jelzett pontokat tárgyalják meg, az egyebekben kéri 
napirendre venni a Szécsény, Rákóczi út 90. és Magyar út 15. szám alatti ingatlanok 
fűtésére vonatkozó előterjesztést, melyet írásban megküldtünk, és két ingatlan, a 
Varsányi út 4/B. szám alatti, valamint a Rákóczi út 77. szám alatti ingatlan 
megvásárlására vonatkozó szóbeli előterjesztést.  
Kérdezi, hogy az egyebek napirendi pont keretében kíván-e még valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Egy dolgot szeretne egyebekben elmondani. 

Stayer László polgármester 

Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki az előbb elmondottak szerint egyetért a 
napirendi pontok megtárgyalásával, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta: 
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Napirend: 
1. Polgármester tájékozatója a ciklusprogram időarányos végrehajtásáról 
2.  Közmeghallgatás 
3.  Előterjesztés az önkormányzati rendeletek felülvizsgálatáról 
4.  Előterjesztés közútkezelői feladatok ellátására szerződés megkötésére 
5.  Egyebek 

5.1. Előterjesztés a Szécsény Rákóczi út 90. és Magyar út 15. sz. alatti ingatlanok 
fűtés szerződéséről 
5.2. Előterjesztés a Varsányi út 4/A. (672/3 és 672/3/A hrsz) ingatlanra vonatkozó 
vételi szándékról 
5.3. Előterjesztés a Rákóczi út 77. szám alatti ingatlanra vonatkozó vételi 
szándékról 
5.4. Képviselői kérdések, bejelentések 

 
 
1. Polgármester tájékozatója a ciklusprogram időarányos végrehajtásáról 
     (Szóbeli tájékoztató) 

Stayer László polgármester 

„Az önkormányzat ciklusprogramjának időarányos végrehajtásról szóló 
tájékoztatómban szeretném kiemelni azokat a dolgokat, melyek Pösténypuszta 
településrészt érintik, de azért pár szót mondanék a többi részéről is.  
A választási programunkban vállalt feladatok közül első volt, és akkor nem gondoltuk, 
hogy a legfontosabb és a legnehezebb feladat lesz. Ez pedig, „Az eladósodott, 
hitelekkel terhelt városunk működőképességét megőrizzük.” Ezt egy egyszerű 
mondatnak gondoltuk. Az utóbbi években azt tapasztalom a lakosság részéről is, hogy 
ez egy magától értetődő dolognak tűnik, hogy egy város működik, megy a 
mindennapjaiban. A tapasztalatunk, hogy ez nem is olyan egyszerű dolog. Hatalmas 
hiteltartozást vettünk át az előző időszakról, ez több százmillió forintos hiteltartozás 
volt. Százmillió forint fölötti kifizetetlen számlát kaptunk, és emellett olyan peres 
ügyeket, amelyek összértéke jóval meghaladta a százmillió forintot. Ezek mind a 
nyakunkba szakadtak. Amit mindenképpen fontosnak tartok elmondani, hogy az 
alpolgármester asszonynak nagyon nagy szerepe volt abban, hogy például a Remondis 
pert - ez a cég korábban a szemétszállítást végezte városunkban -, amely 80-100 millió 
forint körüli összeg volt, nem lehetett pontosan meghatározni, de körülbelül ennyit 
követelt a cég a várostól, amely követelés megalapozott is volt, míg az önkormányzaté 
támadható volt, tehát ezt a Remondis pert, ezt az ügyet sikerült úgy lezárni, hogy 
senkinek nem volt követelése az ügy lezárása után. Ez egy nagyon nagy eredmény. 
Ami szintén nagyon nagy eredmény, de ez már az utóbbi év eredménye, ez az 
adósságkonszolidáció, ami azt jelenti, hogy az állam az önkormányzatok adósságának 
egy jelentős részét átvállalja, és ez Szécsény esetben 60 %-ot jelent, ami körülbelül 
280 millió forintot jelent csak a tőke részben. Az itt jelenlévők az elsők, akikkel a 
következő jó hírt is meg tudom osztani. Több adósságeleme is volt a városnak, 
folyószámlahitel, beruházáshoz kapcsolódó hitel, svájci frank alapú hitel. A 
legnagyobb dolog az, hogy ezt a svájci frank alapú hitelt vállalta át egy az egyben az 
állam. Bizonyára a jelenlévők is tudják, hogy mit jelent svájci frank alapú hitellel 
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rendelkezni, hogy a törlesztő részletek, sok esetben, hogyan szaladtak fel rövid idő 
alatt több mint a duplájára. A város esetében ez azt jelentette, hogy forint alapon 
fizetett egy fix összeget, negyedévente kellett 8,5 millió forintot befizetni a svájci 
frank alapú hitel miatt, viszont, mivel forintban fizettünk, ezért 2015-ben, a 
hitelszerződés lejáratakor egy úgynevezett árfolyam-kompenzációt kellett volna még 
fizetni, ami a mostani számítások szerint 95 millió forintot jelentett volna. Ettől teljes 
egészében megszabadult a város, úgyhogy ezt nagyon nagy előrelépésnek tartom.  
A kifizetetlen számlákat szintén sikerült év végén teljes egészében rendeznünk, a 
képviselői tiszteletdíjaknál vannak még hátralékok, de az elmúlt időszakot már végre 
sikerült teljesen rendezni.  
Amik előrelépések a városban, illetve itt Pösténypusztán is, hogy vannak olyan 
pályázatok, amelyekben sikeresek voltunk. Szécsényben lesz szociális 
városrehabilitációs beruházás, amely Pöstényt is fogja érinteni, mert egy tűzoltóraj 
kerül majd kialakításra a rendőrség udvarán, ahol 18 embernek tudnak majd munkát 
adni. Ez egy nagyon nagy előrelépés a város egész környékének is, mivel nem 
mindegy, hogy Balassagyarmatról kell, hogy kiérkezzen a tűzoltókocsi, vagy 
Szécsényből, ami legalább tíz percet jelent, életet menthet. Úgy vélem, ez a 
legjelentősebb eleme a pályázatnak, amiből a rendőrség is profitál, hiszen az épület 
tetőszerkezetét és udvarát is felújítják. Sor kerül szociális bérlakások felújítására is a 
pályázat keretében, ez inkább Szécsényt érinti. 
Most arról szeretnék beszélni, ami Pösténypusztát érinti. A Start-munkaprogram 
keretében rövidesen neki lehet állni az utak felújításának. Ezen a településrészen 
három utca, a Szécsényi út, a Temető utca és a Szent László utca kerül felújításra, 
illetve mindhárom út mellett a belvíz elvezetést meg fogjuk oldani. Szintén e program 
keretében van tervezve a ravatalozó épület felújítása. Egy másik pályázat keretében 
tervezzük az orvosi rendelő felújítását. Úgy tudom, hogy a pályázat nyert, de 
pénzhiány miatt egyelőre várólistán van. 16 millió forintos beruházás lesz, melynek 
keretében az épület bővítésére is sor kerül. Záros határidőn belül elkészül a megígért 
játszótér is. 
Ami személy szerint érinti a Start-munkaprogramban a pöstényieket, az az, hogy 18 fő 
tud ebben a programban dolgozni, és ez a lakosságnak, majdnem a 10 %-a. Úgy 
gondolom, hogy ez is nagy előrelépés. A jövő évi Start-munkaprogramban pedig 
nagyon szeretnénk rendbe tenni a volt iskolaépületet, illetve ezt a közösségi házat. 
Kérdezem képviselőtársaimat, hogy kíván-e valaki kiegészítést tenni, ha valamit 
elfelejtettem volna elmondani.” 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kiegészítésül arról szeretne tájékoztatást adni, hogy a közösségi házat a képviselő-
testület átadta működtetésre a Szécsényi Közművelődési Nomprofit Kft-nek.  

Stayer László polgármester 

Mivel több képviselő nem jelentkezett, az első napirendet bezárja, és következik a 
közmeghallgatás. 
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2.  Közmeghallgatás 
 

Stayer László polgármester 

A rendőrkapitányság képviselőit azért hívtuk meg a közmeghallgatásra, hogyha olyan 
jellegű probléma merül fel, mely a rendőrséget is érinti, első kézből tudjanak 
válaszolni, vagy ha szükséges, továbbítsák a problémát az illetékesek felé. 
Jelen van a Szécsényi Városüzemeltetési Kft. ügyvezetője is, hogy választ adjon a 
felmerülő kérdésekre. Amennyiben most nem tudunk valakinek válaszolni, akkor 15 
napon belül írásban fogja megkapni a választ. 
Átadja a szót a közmeghallgatáson megjelenteknek, várja hozzászólásaikat. 

Egy pösténypusztai lakos: 

Elmondja, hogy a faluban élők legnagyobb problémája a közbiztonság. Senki nem érzi 
magát biztonságban, féltik, amijük van. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy valamilyen konkrétumot is tudna mondani? 

Egy pösténypusztai lakos: 

Őt személy szerint még nem károsították meg, de egy idős néninek a krumpliját 
kiszaggatták a kertből, vagy például kirámoltak egy lakást, még a kanalakat is elvitték.  

Egy pösténypusztai lakos: 

Egyesek egész nap motoroznak, hangoskodnak az úton, és nincs, aki megállítsa őket. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Hozzá olyan panasz érkezik folyamatosan, nem tudja, mennyire tudják megerősíteni 
ebben a jelenlévők, hogyha tettenérés, vagy elkapás van, akkor sem történik semmi. 
Konkrét eset, hogy motorbiciklivel olyan személy, akinek sem jogosítványa nem volt, 
sem a kora nem engedte meg, hogy vezessen, megfogták és hazakísérték, és hát a 
faluban azt látják, hogy nem történt semmi, továbbra is motoroznak. Kérdezi, hogy 
ezzel kapcsolatban tudna-e a rendőrség képviselője valamit mondani, hogy mi az 
eljárási rend, mit lehet csinálni.  

Laczkó Andrásné rőrgy 

Ez nem az ő szakterülete, de továbbítani fogja a rendészeti osztály vezetőjének a 
panaszt. Ki fogják gyűjteni az ilyen jellegű intézkedéseket, hogy mikor és kivel 
szemben intézkedtek, milyen eredménnyel, és erről tájékoztatást fognak adni pontosan, 
számadatokkal.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Sokszor elmondja, és tudja, mert nagyon sokszor előfordul, főleg hölgyeknél, vagy 
egyedül élőknél, hogyha látnak, vagy hallanak is valamit, akkor sem mondják meg, 
mert tartanak attól, hogy retorziója lesz. Mit tudna ebben a rendőrség segíteni?  
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Meg lehet-e oldani azt, hogy például a feljelentést elmondja a személy, de nem 
neveződik meg, vagy titkosan vannak kezelve az adatai. 

Laczkó Andrásné rőrgy 

Több lehetőség is van, hogy ne legyen megismerhető a tanúvallomást tévő személye, 
egyéb módon is segítheti bárki a kapitányság munkáját, akár ellenszolgáltatás fejében 
is. Ennek egyetlen egy kritériuma van, hogy meg kell a rendőrséget keresni. Sajnos 
nagyon nehéz együttműködőt találniuk. Megérti, ha félnek a lakók, de véleménye 
szerint van megoldás. Az előbb említett esetekben az elkövetőkkel szemben az eljárást 
minden esetben lefolytatták, és le is folytatják folyamatosan. Az ítélkezési gyakorlattal 
kapcsolatban elmondja, hogy sokszor bizony nem kapják vissza azt az eredményt, amit 
várnak.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Előfordulhat, hogy az ügyészség a vádemelést elhalasztja, vagy eljut a bíróságig, és ott 
vagy próbaidőt állapítanak meg, végrehajtásában felfüggesztik. De ha egy bizonyos 
személy ellen folyamatosan érkezik be feljelentés, akkor például a próbára bocsátást 
fel kell függeszteni, összeadódnak a dolgok, tehát azért is lenne fontos, hogyha bármit 
tapasztalnak, jelezzék, mert előbb-utóbb úgyis összegyűlik neki annyi a számláján, 
hogy azt már nem tudja kimenteni. De hogyha nincs jelezve, akkor neki az is jelzés, 
hogy lehet csinálni, mert úgysem mernek szólni. 

Laczkó Andrásné rőrgy 

Elmondja, hogy névtelen bejelentést is fogadnak, ha az olyan információt ad, amin el 
tudnak indulni.   

Slezák Zoltán tzls 

Elmondja, sokszor találkoznak a helyszínen olyannal, és Pöstényben is több helyen 
volt már helyszínen, hogy átmennek a szomszédba, de senki nem mond semmit. 
Segítséget várnának az állampolgároktól, hiszen az egy hosszú folyamat, míg végig 
tudják azt vinni, hogy melyik házból mit loptak el, és főleg akkor, amikor 
szabálysértési ügyben folyik az eljárás, mert az még döcögősebb. Kéri, értsék meg, 
hogy a rendőrség munkája is korlátozott, ha valahová kimennek és becsengetnek, és 
nem mondanak nekik semmit, akkor azt nem tudják felhasználni. Ezért mondják azt, 
hogy nagyon szívesen veszik még a névtelen bejelentést is.  

Egy pösténypusztai lakos: 

Mindenki fél, hogy megtorolják rajta, ha mond valamit a rendőrségnek.  

Slezák Zoltán tzls 

Kérdezi, hogy erre már konkrét példa is van? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Neki már szólt egy itt lakó, hogy életveszélyesen megfenyegették többek előtt, de ezt 
sem mondják meg. 
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Laczkó Andrásné rőrgy 

Ez a baj, mert ezt a rendőrségnek kellene elmondani, ez az előzetes letartóztatásnak is 
egyik feltétele. Ha mellétársul fenyegetés, több bűncselekmény elkövetése, többen 
alátámasztják, és konkrét dolgokat mond el a lakosság, akkor tudnak ebben partnerek 
lenni. Ezért kér még egyszer mindenkit az együttműködésre.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Elmondja, hogy elviekben megalakult itt a szécsényiek berkein belül egy 
polgárvédelmi csoport, akik majd hamarosan megkapják az igazolványukat, és 
elkezdik járni a falut. Javasolja, hogy mindenkihez kerüljön egy telefonszám, hogyha 
bármi olyat észlelnek, akkor az is megoldás lehet, hogy a polgárőröknek szólnak, aki 
esetleg a szomszéd, és talán könnyebben elmondanák a problémát neki, mint mondjuk 
egy hivatalos szervet felhívni.  

Laczkó Andrásné rőrgy 

Szintén szeretné felhívni a figyelmet az egymásra való odafigyelésre. Egy ilyen kis 
településen tudnak egymásra, egymás vagyontárgyaira is figyelni, másrészt pedig 
mindenkinek a saját felelősségére is szeretne figyelmeztetni, mert az utóbbi időben két 
olyan bűncselekmény is történt a településen, amelynél a nem megfelelő 
vagyonvédelem is közrejátszott. Tehát nem szabad úgy elmenni otthonról, hogy nem 
zárjuk be az ajtót.  
A problémát mindenképpen továbbítani fogja a vezetés felé, és megpróbálnak ezen a 
településen rendőri erőt hatékonyabban felvonultatni, ami nem egyszerű, hiszen egy 
járőrpáros van Szécsényre és a környékbeli több mint tíz településre. Az biztos, hogy 
már azzal is meg fog nőni itt a rendőri jelenlét, hogy július 1-től beindul az EU útdíj 
szedés, ami azt jelenti, hogy itt a határátkelő helyen lesz díjbeszedő állomás, igaz ez 
még nem biztos, hogy mennyire lesz mobil, mennyire lesz kitelepített, de az biztos, 
hogy Pösténypusztán fog működni, és itt állandó rendőri jelenlét lesz, mert fogják 
szedni az útdíjat.   

Egy pösténypusztai lakos: 

A probléma azokkal van, akik a szőlődombon lévő házban laknak. Ki engedte be őket 
ide? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nem kellett őket ide beengedni, mert magántulajdonban laknak, nem tilthatja meg az 
önkormányzat, hogy beköltözzenek.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Úgy véli, javulhat a helyzet, ha már lesznek polgárőrök Pöstényben. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Több mint tízen jelentkeztek, de még nincs igazolványuk.  
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Fel kellene gyorsítani a folyamatot, és az oktatásukat. 

Stayer László polgármester 

Felmerült itt egy nagy probléma, és jómaga mindig annak a híve, hogy próbáljunk meg 
megoldást találni, és ne arról beszéljünk, hogy mi az akadálya. Az előbbi 
hozzászólásból számára úgy jött le, mintha az önkormányzat engedte volna ide ezeket 
az embereket.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel úgy értesült, hogy kiskorúak is tartózkodnak ott, ezért jelezni fogunk a 
hatáskörrel rendelkező járási hivatal felé.  

Stayer László polgármester 

Fontosnak tartja, hogy illetékest értesítsük a helyzetről, ha nem a jegyző az illetékes, 
akkor a járási hivatalt, és figyelemmel fogjuk kísérni, hogy az ügyet minél előbb 
megnyugtatóan zárják le.  
Kéri térjenek vissza arra a kérdésre, hogyan lehetne megoldani, hogy mindenki 
megnyugtató módon el tudja mondani azokat a dolgokat, amit látott, hallott, vagy 
tapasztalt, anélkül, hogy utána bármiféle atrocitás érje. Teljesen megérti azokat az 
egyedülálló hölgyeket, akik félnek, de kéri, értsék meg, hogyha nem mondanak 
semmit, akkor a rendőrség sem tud megfelelő lépéseket tenni. 

Slezák Zoltán tzls 

Véleménye, hogy van megoldás. Ha történik valamilyen bűncselekmény, és kijönnek 
ide a rendőrkollégái, a nyomozók, és ha valakit ki akarnak hallgatni tanúként, első 
körben rögtön mondhatja, hogy kéri adatainak zárt kezelését. Ez itt igazából nem a 
legjobb megoldás, mert a név ott lesz, csak a többi adat nem. Vagy teljes zárt kezelés 
is van, ez egy fokkal már jobb megoldás, bár tapasztalataik szerint a további 
szakaszban, tehát a bírói szakban sajnos már nem, mert előszeretettel hívják be a 
bírósági tárgyalásra a zártan kezelt tanúkat, ahol szembesül egymással a két fél. 
Lehetőség még a védett tanú, de hozzáteszi, hogy ezt azért csak súlyosabb 
bűncselekmények esetében szokták alkalmazni.  
Nagyon fontosnak tartja a lakosság konkrét jelzését, ezért arra kéri még egyszer a 
lakókat, hogyha valami történik, telefonáljanak a nyomozóknak. 

Laczkó Andrásné rőrgy 

Véleménye szerint is több összetevője van ennek a problémának, ezért kell közösen 
gondolkodni a megoldáson. A maguk részéről megígéri, hogy fel fogja hívni a 
figyelmet arra, hogy próbálják megnövelni a rendőri jelenlétet. A másik a polgárőrség, 
ami nagyon sok faluban bevált már, és nagyon jó eredményeket hozott, nagyon sok a 
jól működő polgárőrség. Meg kellene fontolni azt is, hogy valamilyen pályázati 
lehetőséggel jelzőrendszert kiépíteni az idősek részére.  
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Stayer László polgármester 

Az utóbbi gondolatot jónak találja, ebben is megpróbálunk előrelépni, és felvesszük a 
kapcsolatot a humánszolgáltató központ vezetőjével, hogy vannak-e szabad 
készülékeik, melyeket a házi segítségnyújtásnál is használnak. 

Laczkó Andrásné rőrgy 

És lenne még a térfigyelő kamera, aminek jelentős visszatartó ereje van.   

Stayer László polgármester 

Ez is tervben van, szeretnénk rá pályázni, de bízik benne, hogy a polgárőrségnek is 
nagyon nagy szerepe lesz. 

Egy pösténypusztai lakos: 

Kérdezi, hogy a volt iskolával kapcsolatban milyen tervek vannak? 

Stayer László polgármester 

Ideiglenesen biztos, hogy szükséglakásnak kell kialakítani, mivel a szociális célú 
város-rehabilitációs pályázat keretében bérlakások felújítására kerül sor a belvárosban, 
és a munkálatok idejére az ott lakókat el kell valahová helyezni, nyilván odafigyelve, 
hogy kik kerülnek ki ide. 
Elnézést kér a jelenlévőktől, de a gimnáziumban érettségizőknek öt órakor osztják a 
bizonyítványt és megígérte nekik, hogy részt vesz az eseményen, ezért el kellene 
indulnia. Kérdezi, van-e konkrétan olyan kérdés, amit neki szeretnének még feltenni.  

Egy pösténypusztai lakos: 

Kéri, hogy a templomnál lévő buszmegállóba tegyenek egy egyszerű kis padot. Igaz 
van egy nagyon szép pad mellette, de amikor esik az eső, és a fedett helyre mennek, 
ott is jó lenne leülni az időseknek. 

Stayer László polgármester 

Jelen van a Városüzemeltetési Kft. vezetője, aki máris rábólintott a kérésre. Kérdezi 
ügyvezető urat, hogy valamilyen határidőt is tud mondani, hogy mikor tudják 
kihelyezni a padot? 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Minél előbb. 

Stayer László polgármester 

Elköszön a jelenlévőktől, és az ülés vezetését átadja alpolgármester asszonynak. 
 
 
Stayer László polgármester elhagyta az üléstermet. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 5 fő. Az ülést Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester vezeti. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Kérdezi, hogy kíván-e még valaki szólni a közmeghallgatás keretében. 

Egy pösténypusztai lakos: 

Problémát és veszélyt jelentenek még a száguldozó autók, és a motorosok, főleg a nem 
helybéliek, mert ők nem figyelnek a gyerekekre.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ezt a problémát már máskor is jelezték, de amikor kijöttek ellenőrizni, akkor nem 
tapasztaltak ilyen problémát. Kérdezi, hogy melyik napszakban szokott előfordulni? 

Egy pösténypusztai lakos: 

Leginkább reggel 7 és 8 óra között, és délután is, 17-18 óra között. 

Laczkó Andrásné rőrgy 

Ezt is meg fogják vizsgálni. Mint mondta, reméli, hogy július elsejétől nagyon nagy 
visszatartó erő lesz, hogy itt folyamatos rendőri jelenlét lesz. 

Egy pösténypusztai lakos: 

Jelzi, hogy a Kassai úton egy gyerek sokszor kővel dobálja a szomszédot.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Volt már bent a hivatalban a szomszéd ezzel a problémával, akkor ki is vizsgálták az 
ügyet. Ismét jelezni fogunk a gyámhivatal felé, mert úgy hallotta, hogy nemcsak a 
szomszédot, hanem az úton arra járókat is dobálja.  

Egy pösténypusztai lakos: 

Kérdezi, hogy az árkokból kiásott, földek végére kirakott földkupacokat mikor fogják 
elszállítani? 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Nem tud konkrét időpontot mondani. Folyamatosan szállítják el a földet, de mivel több 
helyszínen dolgoznak az árkok kitakarításán, nem tudják mindenhonnan azonnal 
elszállítani. Két autójuk van, háromszáz ember dolgozik, és mindet ez a két autó 
szolgálja ki. 

Egy pösténypusztai lakos: 

A templom kerítés megsérült kapuját elvitték, kérdése, hogy mikor lesz megjavítva? 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

A kaput már megjavították, hamarosan visszakerül a helyére.  

Egy pösténypusztai lakos: 

A temetővel szembeni földön sok a gaz, nagy a fű. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A terület magántulajdonban van, a tulajdonosokat fel kell szólítani, hogy tegyék 
rendbe a földterületet. Ha nem teszik meg, az önkormányzat is elvégeztetheti a 
munkát, és a költséget áthárítja a tulajdonosra.  
Ami most itt elhangzott, arról feljegyzés készült, és az eredményeket mindenképp 
tolmácsolni fogjuk a lakosok felé.  
Szeretne még tájékoztatást adni a szélessávú internet témakörről. Jól halad az ügy, 
beszélt a hírközlési hatósággal, az engedély jogerőre vár. Ami érdekes lesz, hogy 
hogyan fog tovább működni az egész rendszer. Vagy visszakerül a városhoz, és az 
önkormányzat fog egy rendszert működtetni - ez azért lenne szimpatikusabb számára, 
mert akkor nemcsak internet, hanem telefon és televíziózás is lenne -, a másik variáció, 
hogy marad a jelenlegi szolgáltatónál, de akkor is tárgyalásokat folytatunk velük, hogy 
lehetőség szerint a televíziós adások, a kábeltévés adások is menjenek. Az első 
variáció számára azért szimpatikusabb, mert már tárgyalásokat kezdtünk egy olcsóbb, 
családbarát csomag lehetőségéről is. Erről is fogjuk még a lakosokat tájékoztatni.   
Ha valaki nem akarta most elmondani a problémáját, vagy kérdését feltenni, az írásban 
is megteheti, és megpróbálunk rá minél hamarabb reagálni, választ adni. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett a közmeghallgatást bezárja. 
 
 
3.  Előterjesztés az önkormányzati rendeletek felülvizsgálatáról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek.  

Dr. Bagó József jegyző 

Az írásos előterjesztést a képviselők megkapták. Tizenhét olyan önkormányzati 
rendelet van, melyet pontosítani volt szükséges, egyrészt a szervezeti átalakulás miatt, 
másrészt pedig szövegkörnyezetben szeretnénk pontosítani pár dolgot, például a 
vásártartási rendeletben a piac megnevezését pontosítottuk termelői piacra. Egyébként 
lényeges, költségvetést és egyéb más pénzügyi kihatással járó dolgot nem érintenek a 
módosítások. Javasolja a képviselő-testületnek a rendelettervezet elfogadását. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az írásban megküldött rendelettervezetet bocsátja szavazásra. 
Kéri, aki elfogadja, kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
16/2013.(VI.19.) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek felülvizsgálatáról 
 
 

Rendelet szövege a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete 
 

Fenti rendelet 2013. június 19-én kihirdetésre került. 
 
 
4.  Előterjesztés közútkezelői feladatok ellátására szerződés megkötésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az előző testületi ülésen határozott arról a képviselő-testület, hogy a korábbi 
közútkezelői szerződést felmondja, de mivel az önkormányzatnak kötelező feladata a 
közútkezelői feladatok ellátása, ezért erre szakértőnek megbízást kell adni. A 
polgármester úr kapott felhatalmazást arra, hogy ajánlatokat kérjen be. Három ajánlat 
érkezett a következők szerint: 
-  a DOBRODA-INFRA BT (3183 Karancskeszi, fő út 75.), 1983 óta van úgymond a 

piacon, azóta lát el ilyen feladatot, ajánlata: évi 400.000 Ft. 
- a TARJÁNMIX Kft (3100 Salgótarján, Corvin út 17.) ajánlata évi 700.000Ft 
-  az Önkormányzati Közútkezelő Nonprofit Kft évi ajánlata évi 800.000 Ft.  
A legalacsonyabb ajánlatot a DOBRODA-INFRA BT tette, ezért javasolja, hogy a 
képviselő-testület ezt fogadja el. 
Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta. Mivel a bizottság elnöke nincs 
jelen, megkéri Juhász Miklós képviselő urat, a bizottság tagját, hogy ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság négy fővel, ma 15 órától ülésezett, a bizottság elnökének 
távollétében ő vezette az ülést. A bizottság egyhangúlag javasolta a képviselő-
testületnek az előterjesztés elfogadását. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy képviselőtársai közül kíván-e valaki 
szólni. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
151/2013.(VI.18.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közútkezelői 
feladatok ellátására a beérkezett ajánlatok közül, mint a 
legkedvezőbbet, a DOBRODA-INFRA BT (3183 Karancskeszi, fő út 
75.) évi bruttó 400.000 Ft összegű ajánlatát fogadja el.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
DOBRODA-INFRA BT-vel a határozat mellékletét képező 
szolgáltatási szerződést megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

Határozat melléklete a jegyzőkönyv 2.sz. melléklete 
 
 
 
5.  Egyebek 
5.1.  Előterjesztés a Szécsény Rákóczi út 90. és Magyar út 15. sz. alatti ingatlanok 

fűtés szerződéséről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A gimnázium Rákóczi út 90. szám alatti és az általános iskola Magyar út 15. szám 
alatti épületében a fűtés a DALKIA Energia Zrt.-vel kötött szerződés alapján 
működött, mely szerződés 2013. július 1-jén le fog járni. Új szerződést kell kötni 
annak ellenére, hogy a Magyar úti épület szeptember 1-jétől át fog kerülni a Váci 
Egyházmegye használatába, és ők vállalták is a költségeket. Több ajánlatot is 
megvizsgáltunk, és a TIGÁZ Zrt. ajánlata volt a legkedvezőbb, de a DALKIA-val 
ellentétben a TIGÁZ a karbantartói feladatokat nem vállalja, erre külön szerződést kell 
majd kötni.  

Dr. Bagó József jegyző 

Az előterjesztés azt nem tartalmazza, hogy a karbantartói feladatokra kivel kell 
szerződést kötni, de célszerű itt is ajánlatokat bekérni, és javasolja, hogy a képviselő-
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testület olyan döntést hozzon, hogy egyben felhatalmazza a polgármester urat arra, 
hogy a legkedvezőbb, legolcsóbb ajánlatot tevővel a szerződést megköthesse.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a kiegészítést, az előterjesztésben szereplő második határozati javaslatot majd 
e szerint fogja szavaztatni. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri 
a bizottság javaslatának ismertetését.  

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság is külön szavazott a két javaslatról, és mindkettőt egyhangúlag 
javasolta a képviselő-testületnek elfogadásra. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Köszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. 

Borda Tamás képviselő 

Kérdése, hogy a Váci Egyházmegyével lett egyeztetve ebben az ügyben, mivel 
szeptembertől ők üzemeltetik a Magyar úti épületet. 

Dr. Bagó József jegyző 

Mivel a szerződés most fog lejárni, az Egyházmegyével még nem állunk szerződéses 
jogviszonyban, csak előzetes megállapodás van, mely szerint szeptembertől átveszik 
az intézményt, így az önkormányzatnak kell most megkötni a szerződést a 
szolgáltatóval. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos előterjesztésben első helyen 
szereplő, gáz vásárlási szerződés megkötésére vonatkozó határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
152/2013.(VI.18.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a 3170 Szécsény, Magyar út 15. és a 3170 
Szécsény, Rákóczi út 90. szám alatti ingatlanok fűtésére használt 
gáz vásárlási szerződését megkösse a TIGÁZ Zrt-vel. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Jegyző úr javaslatára a fűtéséhez kapcsolódó karbantartói feladatok ellátására 
vonatkozó határozati javaslatot a következőképpen bocsátja szavazásra: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a Szécsény, Magyar út 15. és a Rákóczi út 90. szám alatti ingatlanok fűtéséhez a 
karbantartói feladatok ellátására árajánlatokat kérjen be, és a legelőnyösebb ajánlatot 
tevővel a karbantartói szerződést megkösse. Határidő: azonnal, Felelős: 
polgármester” 
Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
153/2013.(VI.18.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Szécsény, Magyar út 15. és a Rákóczi út 90. 
szám alatti ingatlanok fűtéséhez a karbantartói feladatok ellátására 
árajánlatokat kérjen be, és a legelőnyösebb ajánlatot tevővel a 
karbantartói szerződést megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 
 
5.1.  Előterjesztés a Varsányi út 4/B. (672/3 és 672/3/A hrsz) ingatlanra vonatkozó 

vételi szándékról 
 (Szóbeli előterjesztés) 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az AGRO-HELP Kft-nek lehetősége lenne a természetben Szécsény, Varsányi út 4/B. 
szám alatti, 672/3 és 672/3/A hrsz-ú ingatlanok megvásárlására, melyen egy 
felépítmény is van. Velenczei Norbert ügyvezető igazgató úr jelezte felénk, hogy 
pillanatnyilag közösen használnak a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskolával 
egy épületet, és még akár egy vagyonbiztosítást is nehéz kötni rá, mivel több szereplős 
az ingatlan használata, így a vagyonvédelmet nem lehet megfelelő módon ellátni. A 
Varsányi úti ingatlanban, melynek az ára is elfogadható, nyilván majd kérünk 
értékbecslést, de elfogadható az ár, 18.700 E Ft, és ezzel meg lehetne oldani minden 
feladatot. Utána esetlegesen a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskolával 
lehetne kötni egy megállapodást, hogy vagy vásárolja meg a tulajdonrészünket, vagy 
valamilyen módon próbáljuk meg értékesíteni a tulajdonrészt. Ezzel a vételár is sokkal 
kedvezőbb lehetne. A szóban lévő ingatlan jó helyen van, ezért támogatja annak 
megvásárlását. Segített az ügyvezető úrnak és utánanézett, hogy milyen feltételekkel 
tudná a kft megvásárolni ezt az ingatlant, mert vannak olyan hitelfelvételi lehetőségek, 



 15 

amellyel megoldható lenne. Sajnos a médiában hallott 2,5 %-os hitel felvétele 
jogszabály miatt kizárt a kft esetében, mert ha az önkormányzat akár 25 %-ot 
meghaladóan tulajdonos a kft-ben, már kizárta magát ebből a kedvező hitelből. A 
számlavezető pénzintézettől ígéretet kaptunk, hogy egy nagyon kedvező konstrukciót 
megpróbálnak kidolgozni, ezért érdemes lenne ezt az ingatlant megvásárolni.  
A mostani határozati javaslatban arra hatalmaznák fel a kft ügyvezetőjét, hogy az 
ingatlant megvásárolhassa, és ennek érdekében folytasson tárgyalásokat a 
pénzintézettel. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A bizottság megtárgyalta az előterjesztést, minden részletében pontosította, és 
egyhangú szavazással elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele 
az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja az előterjesztést, de arra kéri jegyző urat és alpolgármester asszonyt is, 
hogy valamilyen megoldást találjanak ezeknek az ingatlanok jogi helyzetének a 
megoldására, beleértve az Ancsa-majort, a tankonyhát, a Kossuth úti épületet, mindent 
beleértve, nehogy majd egy jelentős vagyonvesztés érje az önkormányzatot, hiszen a 
jogszabályi változások miatt gyakorlatilag a tulajdonjognál erősebb jogokhoz 
juthatnak olyan szervezetek, amiknek gyakorlatilag semmi közük hozzá. Azt szeretné 
kérni, hogy sürgősen keressenek olyan megoldást, tegyenek meg olyan lépéseket, amíg 
lehet, nehogy az önkormányzat elveszítse ezeket az ingatlanokat. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az Ancsa-majorban az önkormányzatnak tulajdonjoga van, a közös tulajdont meg kell 
szüntetni, ezért is lenne nagyon szerencsés, ha a kft meg tudná venni ezt az ingatlant. 
Most olyan megállapodás van, hogy az Ancsa-majorban lévő tulajdoni hányadunkat 
átengedjük használatra az iskolának, cserébe ők adnak egy műhelyrészt, ami azért 
problémás, mert ott ki-bejárás van.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ez tizennégy éve problémás már.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak nem tudtuk hová áttelepíteni, ha viszont lenne most egy ingatlan, ahová át 
tudnánk, akkor már lenne egy tárgyalási alapunk, hogy vásárolják meg a 
tulajdonrészünket. Azért mondja, hogyha az ár még magasnak tűnik is, de hogyha 
sikerül egy jó megállapodást kötni az eladás tekintetében, akkor egy értékes ingatlant 
tudunk a városnak megszerezni.  
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye szerint nem magas az ár, támogatja is a megvásárlását, mert nagyon nagy 
terület, de azt gondolja, hogy az általa elmondott dolgokban kellene lépni. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Véleménye szerint a Kossuth úti épületnél az lenne a megoldás, mivel egy éve már 
teljesen üresen áll, egyáltalán nem használják, hogy be kell hívni az iskola igazgatóját 
és ezt írásban rögzíteni kell vele. Ott a Városüzemeltetési Kft-nek lesz dolga, mert az 
épületet rendbe kell rakni, nem is tudjuk igazán, hogy milyen állapotok vannak ott.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Először az alapokat kell tisztázni, mert mint mondta, ez nem mostani ügy, már több 
mint tíz éve nem sikerült megoldani, tehát valamilyen probléma csak van. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A Kossuth úti épületet korábban használták, de nem küldtek semmit arról, hogy 
visszaadják. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye szerint két-három éve nem használják, és nem is fognak semmit küldeni. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az épületen már állagmegóvást is végezni kellene, ezért mondta, hogy az igazgató urat 
be kell hívni, és nyilatkoztatni kell arról, hogy az állagmegóvást vállalják-e, vagy 
pedig visszaadják a városnak az épületet.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti Varsányi út 4/B. szám alatt lévő 
ingatlan megvásárlásra vonatkozó határozati javaslatot a következők szerint:  
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy az AGRO-
HELP Kft. a Szécsény, Varsányi út 4/B. szám alatti (672/3 és 672/3/A hrsz) ingatlant 
megvásárolja, és felhatalmazza az ügyvezetőt, hogy a vételár biztosítása érdekében 
pénzintézetnél tárgyalásokat folytasson. Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen, 
Felelős: polgármester” 
Kéri, aki a javaslatot elfogadja, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
154/2013.(VI.18.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy 
az AGRO-HELP Kft. a Szécsény, Varsányi út 4/B. szám alatti 
(672/3 és 672/3/A hrsz) ingatlant megvásárolja, és felhatalmazza az 
ügyvezetőt, hogy a vételár biztosítása érdekében pénzintézetnél 
tárgyalásokat folytasson.   
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Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
 
5.3. Előterjesztés a Rákóczi út 77. szám alatti ingatlanra vonatkozó vételi 

szándékról 
 (Szóbeli előterjesztés) 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A Rákóczi út 77. szám alatti ingatlan tulajdonosa nagyon szeretné értékesíteni az 
ingatlant, így kedvező áron meg lehet vásárolni. Az ingatlan nagyon jó helyen 
található a főúton, a sétányhoz közel van, így hátulról is megközelíthető lenne, és ha az 
önkormányzat megvásárolná, akkor a Szécsényi Közművelődési Kft. tudná 
hasznosítani. Javasolja, hogy az önkormányzat tegyen ajánlatot az ingatlanra, 
maximum 3 millió forint értékben. 

Dr. Bagó József jegyző 

Elmondja még, hogy a jövőre induló Start-munkaprogramba szeretnénk bevonni az 
épület felújítását. Az ingatlan vételára egyrészt önkormányzati tulajdonban lévő 
területek értékesítéséből befolyt összegből biztosítható, az erre vonatkozó javaslatok a 
következő ülésen kerülnek előterjesztésre, másrészt pedig a költségvetésbe a 
művelődési ház működésére betervezett, de a Szécsényi Közművelődési Kft. 
megalakulása miatt fel nem használt előirányzatból lehetséges, mivel a kft. kevesebb 
önkormányzati támogatást igényelt, így fennmaradt 3,5 millió forint. Ezt az összeget 
lehetne a szóban lévő ingatlan megvásárlására fordítani. Az ingatlan nagyon jó helyen 
van, a 3 millió forint korrekt ár, a céljainknak pedig tökéletesen megfelelne ahhoz, 
hogy a nonprofit szervezet ebből a későbbiekben folyamán profitot tudjon termelni, és 
a saját lábán megálljon. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangú szavazással elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek, hogy az ingatlanra maximum 3 millió forintos vételi 
ajánlatot tegyen. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti a 
határozati javaslatot a következők szerint: 
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„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a Szécsény, Rákóczi út 77. szám alatti ingatlanra vételi ajánlatot tegyen 
maximum 3.000.000 Ft értékben. Az ajánlat elfogadása esetén a képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés megkötésére. Határidő: 
azonnal, illetve értelemszerűen, felelős: a polgármester” 
Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
155/2013.(VI.18.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Szécsény, Rákóczi út 77. szám alatti 
ingatlanra vételi ajánlatot tegyen maximum 3.000.000 Ft értékben. 
Az ajánlat elfogadása esetén a képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert az adásvételi szerződés megkötésére.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
 
5.4. Képviselői kérdések, bejelentések 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Smelkó István képviselő úr jelezte, hogy az egyebekben szólni kíván, megadja a szót. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A jegyző úrhoz van kérése. Az előbb is közbiztonság helyzetéről volt nagyon akuttan 
szó, ezért kéri a jegyző úrtól, hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, amiről már 
beszéltek testületi ülésen is, a közterület-felügyelők foglalkoztatásának kérdését. Azt 
kéri, hogy a következő testületi ülésre a hivatal dolgozzon ki egy előterjesztést, ami 
alapján el tud indulni ez a dolog. Azt gondolja, nem kell részleteznie, hogy miért kell 
közterület-felügyelő, nemcsak Szécsényben, hanem Pöstényben és Benczúrfalván is, 
mert az a helyzet, ami mostanában már kialakult a városban, nagyon indokolja ezt az 
egy, két vagy három főnek a felvételét és a munkába állítását, függetlenül a 
polgárőrségtől, a rendőrségtől, vagy bármitől. Kéri, hogy ez legyen. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ezt a felvetést azért tudja támogatni, mert itt is elmondták a lakók, hogy sok idős van, 
a fiatalok elmennek dolgozni, és nyilván ők nem fognak szólni, ha olyan problémát 
észlelnek, mert nem mernek. Ha lenne közterület-felügyelő, akkor neki is lehetne 
szólni. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ehhez kapcsolódik a másik felvetése, hogy felül kellene vizsgálni, kiegészíteni, 
módosítani, vagy egy új rendeletet hozni például a közterület rendjére vonatkozóan, 
bírságtételeket kellene bevezetni különféle tekintetben.   

Dr. Bagó József jegyző 

Tájékoztatást ad arról, hogy a szabálysértés kikerült a jegyzői hatáskörből, a járási 
hivatal hatáskörébe került. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Akkor azt kell megvizsgálni, hogy mit tehet a testület az ügyben, hogy ezek a 
közterület-felügyelők tudjanak büntetni a szemetelésért, a rongálásért, a rossz helyen 
való parkolásért. 

Dr. Bagó József jegyző 

Január 1-jétől nagyon sok hatáskör került át a járási hivatalba, ezért jegyzőként átteszi 
a járáshoz az ügyeket, de visszajelzést már nem kap arról, hogy az általa jelzett ügyben 
milyen intézkedés történt.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Akkor nem bírságolhat senki? 

Dr. Bagó József jegyző 

Helyszíni bírságot a közterület-felügyelők tudnak alkalmazni, ebből szabálysértés csak 
akkor lesz, ha azt tovább lehet tenni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Akkor még is tudunk valamit tenni, hát kezdjük már el! Úgy gondolja, ha 
képviselőként kér valamit a hivataltól, akkor azt meg kell csinálni. Nagyon sok 
probléma van, összetörik a padokat a belvárosban, a diszkók környékén vasárnap 
reggelre borzasztó állapotok vannak, és sorolhatná tovább, de így nem tudnak semmit 
csinálni. Tényleg igaz lassan már, hogy akkor az önkormányzat minek van, minek 
vannak a képviselők?!   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Képviselőként már több éve itt van a hozzászóló, akkor nem volt gond ilyen 
értelemben? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ebben az ügyben nem ez az első hozzászólása, meg kell nézni a jegyzőkönyvekben.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Képviselő úr azt mondja, hogy a képviselő-testület nem csinál semmit? 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nem azt mondja, hogy nem csinálnak semmit, hanem, hogy nincs hatáskörük 
semmire, mert ezek szerint akkor nincsen. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nincsen. A helyszíni bírsághoz le kell gyártani a csekket, és most megmondja, hogy a 
még annak az ára sem fog bejönni. Ha valahol nagy a fű, ott hová teszi ki a csekket? A 
fűbe?  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Azt kérdezte, hogy milyen jogosítványa van az önkormányzatnak, ha például ott van a 
sétálóutcában három-négy fiatalból álló társaság, akik teleköpködik szottyival, meg 
teleszemetelik a belvárost. Mit tudunk tenni? Milyen jogosítványunk van, mint 
önkormányzatnak? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ilyenkor kártérítés irányába tudunk elmenni. A cselekményről készítünk egy felvételt, 
mert az jogellenes, mivel arra van jogszabály, hogy közterületen nem szemetelhet. A 
városüzemeltetési cég kitakarít, leszámlázza, és kártérítési eljárást indítunk. Ha 
kiskorú, akkor van törvényes képviselője, és az kifizeti. Ebben az irányba lehetne 
elmenni, nem csekkeket gyártatni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ezért kell a közterület-felügyelő, hogy a felvételt megcsinálja.  

Dr. Bagó József jegyző 

A hivatal el fogja készíteni a kért előterjesztést. Jó, hogyha közterület-felügyelők 
lesznek, és nem abban látja a megoldást, hogy minél több bírságot szabjanak ki, hanem 
abban, hogy megelőzzük a károkozásokat, aminek a rendbetétele nagyon sokba kerül. 
Véleménye, hogy annyi bírságot sem fog kiszabni a közterület-felügyelő, hogy a saját 
bérét kitermelje.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ezt nem is mondta. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Véleménye, hogy közvetett módon kitermeli. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az előző önkormányzati képviselő-testületnek is felvetette már ezt a kérdést, és az 
akkori jegyző is azt mondta, hogy többe kerül a papír, mint ami bejön a helyszíni 
bírságból. Azt kéri, abban találjanak megoldást, hogy hogyan lehetne a károkozásokat 
megszüntetni, elkerülni, az elkövetőket megbírságolni.  
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Dr. Bagó József jegyző 

Mint mondta, a hivatal el fogja készíteni a kért előterjesztést a munkatervben soron 
következő ülésre. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, megköszöni mindenki munkáját, és a 
napirendek megtárgyalása után az ülést bezárja (1750 órakor).  
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 



Jegyzőkönyv 1.sz. melléklete 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
16/2013.(VI.19.) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek felülvizsgálatáról 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében foglalt eredeti jogalkotói hatáskörében, a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. 
törvény 2. §-ában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
(1) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének a temetőkről és a temetkezési 
tevékenységről szóló 10/1995. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 1. § (2) bekezdése helyébe a 
következő rendelkezés lép: 
 
„1. §. (2) Az önkormányzati tulajdonban lévő köztemetők fenntartásáról és üzemeltetéséről a 
Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal útján a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft-
vel, mint a köztemetők kezelőjével kötött közszolgáltatási szerződés alapján gondoskodik. A 
felekezeti temető fenntartása az illetékes egyházi szerv feladata.” 
 
(2) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a temetőkről és a temetkezési 
tevékenységről szóló 10/1995. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdés 5. mondatát 
hatályon kívül helyezi: 
 „6. § (2) bekezdés 5. mondata hatályon kívül. 
 
(3) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a temetőkről és a temetkezési 
tevékenységről szóló 10/1995. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 9. § (2) bekezdésében, (3) 
bekezdésében a „Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal” szöveg lép: 

 
2. § 

(1) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a vásár és piactartás 
szabályozásáról szóló 14/1995. (VII. 11.) önkormányzati rendelet 1. § (2) bekezdés helyébe a 
következő rendelkezés lép: 
 

„ 1. § (2) Az önkormányzati rendelet alkalmazása szempontjából: 
„b.) piac alatt: 

- élelmiszerpiacot, 
- termelői piacot, 
- virágpiacot, 
- használt cikk piacot kell érteni.” 
 

(2) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a vásár és piactartás 
szabályozásáról szóló 14/1995. (VII.11.) önkormányzati rendelet az 1. § (5) bekezdésében 
lévő „Polgármesteri Hivatal Hatósági Csoportja” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal Hatósági és Szervezési Osztálya” szöveg lép, az 1.§ (6) bekezdésében 
lévő Polgármesteri Hivatal szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” 
szöveg lép, a 6. § (6) bekezdésben lévő „Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe 
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„Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép, a 8. § (9) bekezdés Polgármesteri 
Hivatal szövegrész helyébe „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép. 

 
(3) Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a vásár és piactartás 
szabályozásáról szóló 14/1995. (VII.11.) önkormányzati rendelet 1. sz. mellékletében a II. 
Állatvásár Szécsény külterület, hrsz: 0229/15; 1 ha területű „ szövegrész helyébe „ II. 
Állatvásár Szécsény belterület, hrsz: 1982, 1,3 ha területű”. szöveg lép. 

 
3. § 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a „Polgármesteri Hivatalban 
foglalkoztatott köztisztviselőket megillető szociális, kulturális és egészségügyi juttatásokról, 
valamint a szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 18/2001. (XI. 13.) Önkormányzati 
rendeletének címében, 1. § (1) bekezdésében, a (6) bekezdésben lévő Polgármesteri Hivatal 
szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép, a 7. § (4) 
bekezdésében lévő „Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály” szövegrész helyébe a 
„Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály szöveg lép. 
 

4. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közterület-használat 
szabályozásáról szóló 11/2004. (VI.15.) önkormányzati rendelet 12. § (3) bekezdésében lévő 
„Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” 
szöveg lép, valamint a 16. § (4) bekezdésében lévő „városfejlesztési, idegenforgalmi és 
műemléki bizottság” szövegrész helyébe a „városi főépítész” szöveg lép.  
 

5. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi sportélet támogatásáról szóló 
14/2004. (IX. 01.) önkormányzati rendelet 5. § (1) bekezdésében lévő „Polgármesteri Hivatal” 
szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép, a (2) 
bekezdésében lévő „Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal” szöveg lép.  
 

6. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociálpolitikai kerekasztal 
létrehozásáról szóló 19/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelete 2. §-ában lévő „aljegyző” 
szövegrész helyébe „Jegyző”  szöveg lép, az „Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke” 
szövegrész helyébe a „Szociális Bizottság elnöke” szöveg lép, a „kisebbségi önkormányzat” 
szövegrész helyébe a „nemzetiségi önkormányzat” szöveg lép.  
 

7. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az utcanév megállapításának, 
közintézmény elnevezésének, valamint az utcanév és házszámtábla elhelyezésének rendjéről 
szóló 3/2005. (I.28.) önkormányzati rendelet 3. §. (4) bekezdésében lévő „Szécsény Város 
Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság” szövegrész  helyébe „városi 
főépítész” szöveg lép, a (2) és a (8) bekezdésben a „Szécsény Város Polgármesteri Hivatal 
Okmányirodája szövegrész helyébe  a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép, 
a 10. §. (1) bekezdése „Szécsény Város Polgármesteri Hivatal Építési, Műszaki és 
Vagyonkezelői Osztály” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 
Hatósági és Szervezési Osztálya” szöveg lép.  
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8. § 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat vagyonáról szóló 
7/2005. (III.26.) önkormányzati rendelete 49. §-ában lévő „Pénzügyi és Intézményirányító 
Osztály Vezetője” szövegrész helyébe a „Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály vezetője” 
szöveg lép.   

9. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének rövidített ügyintézési határidők 
megállapításáról szóló 28/2005. (IX.18.) önkormányzati rendelete 1. §-ában lévő „Pénzügyi 
és Intézményirányító Osztály” szövegrész helyébe a „Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály” 
szöveg lép, a (2) bekezdésében lévő „Igazgatási, Szociális és Gyámhatósági Osztály” 
szövegrész helyébe a „Hatósági és Szervezési Osztály” szöveg lép, a (2) bekezdésben lévő 
„közgyógyellátási igazolvány kiadása alanyi jogon” szövegrész hatályon kívül, (2) 
bekezdésben lévő „a gyermekek ideiglenes elhelyezése súlyos veszélyeztetettség esetén” 
szövegrész hatályon kívül, a (3) bekezdésben az „Okmányiroda” szövegrész helyébe a 
„Hatósági és Szervezési Osztály szöveg lép. 

 
10. § 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közművesítési hozzájárulásról szóló 
13/2006. (VIII.08.) önkormányzati rendelete 3.§ (2) és (3) bekezdésében lévő „Polgármesteri 
Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép.  
 

11. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az avar és kerti hulladék égetéséről 
szóló 6/2007. (III.28.) önkormányzati rendelete 7.§-ában lévő „A rendeletben foglaltak 
betartásáról a polgármesteri hivatal gondoskodik” szöveg hatályon kívül. 
 

12. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzati tulajdonban lévő 
lakások és helyiségek bérletéről szóló 7/2007. (III. 28.) önkormányzati rendelet 1. § (2) 
bekezdésében, a 4. § (3) bekezdésében, az 5. § (1) bekezdésében, 6. §-ában, a 13. § (1), (2), 
(3) bekezdéseiben, a 16. § (2) bekezdésében, a 25. § (5) bekezdésében, lévő a „Polgármesteri 
Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép, a 4. §. 
(19-(2) bekezdésében az „Egészségügyi és Szociális Bizottság” szövegrész helyébe a 
„Szociális Bizottság” szöveg lép, a 22. § (2) bekezdésében a „Műemléki, Idegenforgalmi és 
Városfejlesztési Bizottság” szövegrész helyébe a „Pénzügyi Bizottság” szöveg lép.  

 
13. § 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekvédelmi ellátások helyi 
szabályairól szóló 10/2007. (III. 28.) önkormányzati rendelete 3. § (1) bekezdésében az 
„Egészségügyi és Szociális Bizottság” szövegrész helyébe „Szociális Bizottság” szöveg lép, a 
3. § (3), a (14), a 4. § (2) bekezdésében lévő „Szécsény Városi Polgármesteri Hivatal 
Igazgatási, Szociális és Gyámhatósági Osztálya” szövegrész helyébe „Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal Hatósági és Szervezési Osztálya” szöveg lép, a 3. § (14) 
bekezdésében lévő „Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály” szövegrész helyébe a 
„Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály szöveg lép, a 3. § (15) bekezdésében lévő 
„Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” 
szöveg lép. A 2.§. (1) ás (2) bekezdése kiegészül óvodáztatási támogatás szövegrésszel. 
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14. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat által 
adományozható kitüntetésekről és díjakról, valamint az önkormányzat címerének és 
zászlajának használatáról szóló 28/2007. (VIII. 29.) önkormányzati rendelet 12. § (2) 
bekezdés e) pontjában lévő „aljegyző” szövegrész hatályon kívül, a 12. § (2) bekezdésében és 
a 13. §.(10) bekezdésében lévő a „Polgármesteri Hivatal” szövegrészek helyébe a „Szécsényi 
Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép. 
 

15. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a gépjárművek elhelyezéséről, 
parkolóhelyek biztosításáról szóló 9/2008. (IV. 16.) önkormányzati rendelet 6. §-ában lévő a 
„Polgármesteri Hivatal” szövegrészek helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” 
szöveg lép. 
 

16. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális rászorultságtól függő 
pénzbeli és természetbeni ellátásokról és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 
7/2011. (III.30.) önkormányzati rendelet 2. §. (4) a 4. §. (4) ,  az 5. § (5) bekezdésében, a 19. § 
(1) bekezdésében, a22. § (1) bekezdésében, a 23. § (1) bekezdésében, a „Szécsényi Kistérség 
Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás” szövegrész helyébe a „Szécsény Térsége 
Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás” szöveg lép, a a 4. §. (4) ,  az 5. § (5), a 13, §. 
(4), a 14. §. (1), a 17. § (1), 21. § (3), (4), a 22. § (3), (4), 23. § (3), (4), a 25. § (1) 
bekezdéseiben „Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat” szövegrész helyébe „Szécsény és Térsége Humánszolgáltató Központ” szöveg lép, 
a 16. § (1) bekezdéseiben, a 25. § (3) bekezdés h) pontjában a „Polgármesteri Hivatal” 
szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” szöveg lép. 

 
17. § 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egyes anyakönyvi eljárásokról 
szóló 13/2012. (IV. 25.) önkormányzati rendelet 2.§ 1. pontjában „Szécsény Városi 
Polgármesteri Hivatal” szövegrész helyébe a „Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal” 
szöveg lép. 

18. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba és hatályba lépését követő napon 
hatályát veszíti. 
 
Szécsény, 2013. június 18. 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 
Fenti rendelet a mai napon kihirdetésre került. 
Szécsény, 2013. június 19. 
 
 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 

 



Jegyzőkönyv 2.sz. melléklete 
 
 

SZOLGÁLTATÁSI SZERZŐDÉS 
    

amely létrejött egyrészről Szécsény Város Önkormányzata (3170 Szécsény, Rákóczi út 84.) 
képviseletében Stayer László polgármester, (a továbbiakban: Önkormányzat), másrészről 
DOBRODA-INFRA BT (3163 Karancskeszi, Fő út 75.) képviseletében Lőrincz Lajos 
ügyvezető (a továbbiakban: Bt) között az alábbi helyen és időben, a következő tárgyban és 
feltételekkel: 
 
1. Az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

tv. 13. § (1) bek. 2. pontjában előírt feladataiból a helyi közutak és tartozékainak 
kialakítása és fenntartása, valamint a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. tv-ben 
megfogalmazottak szakszerű végrehajtása érdekében e feladatok elvégzését a Bt-re bízza. 
A Bt ezen szakfeladatokat a tárgykört szabályozó szabványok, jogszabályok és szakmai 
előírások betartásával látja el. 

 
2. A Bt. közutakkal kapcsolatos feladatai: 
 

- A településrendezési tervek készítésénél, módosításánál, felülvizsgálatánál 
szakmai javaslat készítése. 

- Koordináló szerep betöltése a több települést és más kezelőt érintő közúthálózat 
fejlesztéseknél. 

- Meghívás alapján részt vesz és javaslatot tesz minden bejáráson (víz, gáz, csatorna, 
elektromos, hírközlő stb), amely az önkormányzat út, híd, járda hálózatát érinti. 
Közműfejlesztéseknél a helyi közutak vonatkozásában gondoskodik a szakszerű 
kezelői hozzájárulások elkészítéséről, megadásáról. 

- Javaslatot tesz az önkormányzatnak évenként az elvégzendő forgalombiztonsági, 
karbantartási, korszerűsítési, felújítási és építési munkákra. 

- Az építési, forgalombiztonsági, karbantartási munkák teljes körű lebonyolítása és 
műszaki ellenőrzése. 

- Az állami és Európai Uniós pénzeszközök megszerzésére irányuló helyi, térségi és 
régiós pályázatok teljes körű szakmai előkészítésében és az így megvalósuló 
beruházások lebonyolításában részvétel, műszaki ellenőrzési feladatok ellátása, 
közbeszerzési eljárásban szakmai, szakértői közreműködés. 

 
3. Előkészíti és folyamatosan felülvizsgálja, a város helyi közútkezelésének szakmai 

szabályzatát az 5/2004.(I.28.) GKM rendeletében foglalt tartalommal. A szabályzatban 
meghatározott feladatokban közreműködik az alábbiak szerint: 
 
- Útellenőrzési feladatok:  
 

a. belterületi utaknál és tartozékainál havonta egy alkalommal, 
b. hidak és tartozékainál negyedévenként egy alkalommal, 
c. külterületi utaknál a hivatal igénye szerint. 
 

- Az ellenőrzéseken tapasztalt hiányosságokról, az esetleges balesetveszélyről az 
tájékoztatja az önkormányzat polgármesterét és jegyzőjét, és javaslatot tesz a 
szükséges intézkedésre. 
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- Balesetveszélyes állapot észlelése esetén a legrövidebb időn belül köteles a 
helyszínen megjelenni, és az elhárítás módjáról az Önkormányzat polgármesterét és 
jegyzőjét írásban tájékoztatni. 

- Részt vesz az önkormányzati közutak forgalmi rendjének kialakításában. Előkészíti a 
forgalmi rend felülvizsgálatokat. 

- Tájékoztatást nyújt a közút forgalmának időleges korlátozási, lezárási lehetőségeiről. 
- Segíti a téli felkészülési tervek összeállítását. 
- A szakminisztérium által előírt módon vezeti az útnyilvántartást, és ellátja az ezzel 

kapcsolatos statisztikai adatszolgáltatást. 
- Szakmai kapcsolatot tart fent az állami közút kezelőjével és az illetékes 

rendőrhatósági szervvel. 
 

4.   A szerződő felek ezen megállapodást 2013. július 1-től kezdődően határozatlan időre 
kötik meg. 

 
5.  A szerződést bármelyik fél 30 napos felmondási idővel indoklás nélkül írásban 

felmondhatja. 
 
6.  A szolgáltatás díja 2013. évre bruttó 200.000 Ft, azaz bruttó Kettőszázezer forint. 2014. 

január 1-től évi bruttó 400.000 Ft, azaz Négyszázezer forint. A szerződést kötő felek 
megállapodnak abban, hogy a szolgáltatás díját minden negyedévet követő hónap 10. 
napjáig kell a Bt számlájára utalni.   

 
7.  A jelen megállapodásban nem szabályozott kérdésekben a Ptk. szabályai az irányadóak. 
 
A szerződő felek vitás ügyeiket elsősorban megegyezés útján rendezik. Megegyezés hiánya 
esetén a Balassagyarmati Városi Bíróság illetékességét kötik ki. 
A szerződést a szerződő felek, mint akaratukban mindenben megegyezőt, elolvasás és 
együttes értelmezés alapján írták alá. 
 
Szécsény, 2013. június „...” 
 
 
 

Stayer László 
polgármester                                         

Lőrincz Lajos 
DOBRODA-INFRA BT 

ügyvezetője 
 
                                                                                                             
 
Ellenjegyzem: 
Szécsény, 2013. június „...” 
 
 
 
   Dr. Bagó József 
            jegyző 
 


